
 

 

 
Bună ziua, 
 
Mă numesc Anca Murgoci și sunt redactor la ziarul online DC News.ro. Vă trimit această 
solicitare cu rugămintea de a ne spune dacă Marian Godină are aprobare pentru comunicarea 
în media, din moment ce ÎCCJ a stabilit că Facebook nu este spațiu privat, ci public. După cum 
știm, agenții de poliție trebuie să ceară această aprobare. 
 
Așadar, dacă totuși există această aprobare, cine a dat-o? 
 
 
 
 
Aștept un răspuns oficial din partea dumneavoastră. 
 
Vă mulțumesc! 
 
 
Anca Murgoci 
 
REDACTOR DC NEWS 


